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Zapytanie

W nawiązaniu do ostatnich odpowiedzi otrzymywanych przez niektórych 
interpelujących radnych, w tym przeze mnie, a informujących, że zgłoszenia 
skierowane zostały do szczecińskiego alertu, proszę o następujące informacje: 

1. ze strony dedykowanej systemowi Alert możemy dowiedzieć się, że od 
początku jego funkcjonowania zgłoszono ponad 19 tys. alertów, z czego 
76% zostało zrealizowanych. Co oznacza status „zrealizowane”, czy są to 
wyłącznie sprawy załatwione „pozytywnie”, czy wliczane są tu również 
zgłoszenia, które zostały uznane za bezzasadne lub niemożliwe do 
zrealizowania?

2. jaki jest średni czas oczekiwania na załatwienie sprawy zgłoszonej za 
pośrednictwem tego systemu? Z opinii użytkowników aplikacji, które 
możemy przeczytać na stronie Google play wynika, że nawet kilka 
miesięcy. 

3. proszę również o ustosunkowanie się do uwag użytkowników. 










